

# MALAYSIA HALAL PARK OPPORTUNITIES 马来西亚清真产业园之机遇

Income tax exemption for 10 years or 100% income tax exemption on capital expenditure for 5 years for all companies operating in Malaysia Halal Park.

马来西亚清真园区内所有运营的公司将获得 10 年所得税的完全豁免或 5 年资本性支出所得税百分百豁免的优惠。

## MALAYSIA HALAL PARK OPPORTUNITIES 马来西亚清真产业园之机遇

In a bid to make Malaysia a strong competitor in the Global Halal Market, all companies that operate within the scope of the market will be given a complete exemption from income tax for a duration of 10 years or 100% income tax exemption on capital expenditure for a duration of 5 years plus an exemption on import duty on plant & equipment and raw materials and double deduction on specific expenses.

为了使马来西亚成为全球清真食品市场的强大竞争者，园区内所有运营的公司将获得10年所得税的完全豁免或5年资本性支出所得税百分百豁免加上设施设备和原材料进口税豁免以及特定费用的双重扣除的优惠。

## HALMAS 清真产业园

HALMAS, it is a symbol of excellence reserved for parks that perform remarkably in terms of the standard of Halal products that they produce, their level of integrity as well as safety.

它是运营商符合清真产品生产标准，在诚信安全经营方面表现出色的卓越象征。

Several perks, in the form of incentives are tied to this mark of notable performance. Operators, industry players and logistics service providers will enjoy these benefits, to serve as a motivating factor for new and existing players in the Halal industry.

以激励形式的一些附带福利与这一卓越表现的标志息息相关。运营商，产业参与者和物流服务提供商将享受这些激励清真行业新老企业的优惠。

## HALAL INCENTIVES 清真激励

### a) Halal Park Operators 清真产业园运营商

In a bid to enhance the quality of Halal parks and make them more fascinating, certain incentives are recommended, they include:

为了提高清真产业园的质量并使其更具吸引力，建议采取一些激励措施，包括：

- (i) Total exemption from income tax for a duration of 10 years, or 100% income tax exemption on capital expenditure for a duration of 5 years.

10年所得税的完全豁免或5年资本性支出所得税百分百豁免。



- (ii) Exclusion from payments that pertain to import duties on equipment, components, and machinery that are utilized in the Cold Room Operations in compliance with existing policies.

根据现有政策，免除冷藏室运营中使用的设备，部件和机器的进口税。

## **b) Halal Industry Players (Manufacturers) 清真产业参与者(制造商)**

In a bid to reinforce the competitive prowess of Malaysia in the Global Halal Market, specifically in aspects of inward and outward investment into the country, it is suggested that certain incentives be provided for companies that operate within the Halal Park.

为了加强马来西亚在全球清真市场的竞争实力，特别是在对本国的对内和对外投资方面，建议为在清真产业园内运营的公司提供一些激励措施。

- (i) Total exemption from income tax for a duration of 10 years, or 100% income tax exemption on capital expenditure for a duration of 5 years.

10年所得税的完全豁免或5年资本性支出所得税百分百豁免。

- (ii) Exclusion from payments that pertain to import duties on raw materials that are utilized for the development and production of halal promoted products.

免除用于开发和生产清真促销产品的原材料进口税。

- (iii) Double deduction on expenses that results from obtaining international quality standards including HACCP, GMP, Codex Alimentarius (food standard guidelines of FAO & WHO), Sanitation Standard Operating Procedure and regulations for compliance for export markets such as Food Traceability from farm to fork.

双重扣除为获得国际质量标准认证而产生的费用，包括 HACCP，GMP，食品法典（粮农组织和世界卫生组织的食品标准指南），卫生标准操作程序和出口市场合规性法规，如从农场到餐桌的食品可追溯性等认证。

## **c) Halal Logistic Service Providers 清真物流服务提供商**

In a bid to improve Halal Industry and Halal supply chain in Malaysia, recommended incentives that also covers logistic operators include:

为了改善马来西亚的清真产业和清真食品供应链，建议的物流运营商的激励措施还包括：

- (i) Total exemption from income tax for a duration of 10 years, or 100% income tax exemption on capital expenditure for a duration of 5 years.

10年所得税的完全豁免或5年资本性支出所得税百分百豁免。

- (ii) Exclusion from payments that pertain to import duties on equipment, components, and machinery that are utilized in the Cold Room Operations in compliance with existing policies.

根据现有政策，免除冷藏室运营中使用的设备，部件和机器的进口税。



## HALMAS ELIGIBILITY CRITERIA 资格标准

The following qualifications are required from applicants, they must be;

申请人必须具备以下资格，他们必须：

- (i) Have an active part in the Halal industry

积极参与清真产业

- ✓ Probiotics 益生菌
- ✓ Specialty Processed Food 特种加工食品
- ✓ Cosmetics / Healthcare / Personal Care Products & Pharmaceutical & Nutraceuticals  
化妆品/医疗品/个人护理产品，药品和营养保健品

- (ii) High value knowledge workers with at least 15% of the entire workforce, with a minimum of 2 Halal Compliance Officers inclusive.

拥有占全部劳动力人数的15%的高价值知识型员工，至少有2名清真合规官。

- (iii) Currently taking part in recent business activities pertaining to Halal, which must comprise of a new legal entity in Malaysia.

参与最近与清真相关的包含马来西亚新法人实体的商业活动。

- (iv) Property within the bounds of the specified area.

拥有指定区域范围内的地产。

Copyright @ TY TEOH International. This publication contains information in summary form and is therefore intended for general guidance only. No person should rely on the contents of the aforesaid publication without first obtaining advice from a qualified professional person. TY TEOH International is not responsible for the results of any actions taken on the basis of information neither in this publication, nor for any error in or omission from this publication. TY TEOH International expressly disclaims all and any liability and responsibility to any person, whether a reader of this publication or not, in respect of anything, and of the consequences of anything, done or omitted to be done by any such person in reliance, whether wholly or partially, upon the whole or any part of the contents of this publication.



## WHY TY TEOH INTERNATIONAL 为什么选择迪威国际?

TY TEOH International is a leading regional chartered accountants, tax, transfer pricing, valuation and consulting firm with office presences in **Singapore, Malaysia, Labuan and Myanmar** to provide a diverse spectrum of business solutions and consulting services to public listed companies, Fortune 500 companies, multi-national corporations, local small and medium companies representing a cross section of major industries.

迪威国际是一所领先的区域会计事务所，在**新加坡，马来西亚，纳闽岛和缅甸**设有办事处，为上市企业，财富500强企业，跨国企业及中小型企业提供多种业务解决方案与服务包括会计，税务与商业咨询。

- + Registered Auditor of Public Company Accounting Oversight Board (PCAOB), USA  
美国上市公司会计监督委员会的注册审计师
- + Registered Auditor with Accounting and Corporate Regulatory Authority (ACRA), Singapore  
新加坡会计与企业监管局注册审计师
- + Approved Auditor of Labuan Financial Services Authority (Labuan FSA), Malaysia  
马来西亚纳闽金融服务管理局注册审计师



Member firm of SFAI - Top 20 International accounting network and association.

SFAI 国际成员所 - 会计公告发布的全球 20 大国际会计师事务所联盟。

[www.santafe-associate](http://www.santafe-associate)

## WHAT WE OFFER 我们的专业服务

- + Audit & Assurance + BPO & Business Advisory + China Desk + Digital Transformation and Data Analytic
- + Family Office & Private Client Services + Financial & Transaction Advisory + Malaysia Desk + Market Entry Advisory + Migration Advisory + Myanmar Desk + Offshore Advisory + Risk & Governance Advisory + Tax Advisory + Transfer Pricing Advisory + Valuation Advisory
- + 审计 + 商务外包及咨询 + 中国一带一路咨询 + 数字化转型及数据分析 + 家族办公室及私人客户服务 + 企业融资与并购咨询 + 马来西亚商业咨询 + 市场进入咨询 + 移民服务 + 缅甸商业咨询 + 离岸咨询 + 风险管理及内控咨询 + 税务咨询 + 转让定价咨询 + 估值咨询

**100+** Countries  
**630+** Locations  
**42000+** Professionals

Audit | Tax | Advisory  
Transfer Pricing | Valuation

SINGAPORE | MALAYSIA  
LABUAN | MYANMAR

[www.tyteoh.com](http://www.tyteoh.com)

Singapore 新加坡 +65 682 0089

SINGAPORE | MALAYSIA | LABUAN | MYANMAR